

# How to solve the abduction issue

MURAKAMI Haru  
3<sup>rd</sup> Grade, Uto Junior High School

The North Korean abduction issue is a problem that started in the 1970s and 1980s. During that time, North Korea kidnapped many Japanese people. North Korea wanted to use them to train spies. Many people were taken, and some of them are still missing. This is a serious problem and is still not solved today.

One of the victims was Kaoru Matsuki. He was 26 years old and from Kumamoto. In 1980, he was kidnapped by North Korea. His family did not know what happened to him. They searched for him for many years. They are still hoping he will come home someday. No one knows exactly why he was taken, but his story shows the deep pain his family feels. His family and many people continue to try to find the truth.

Another well-known case is Megumi Yokota. She was 13 years old and lived in Niigata. She was also kidnapped in 1977. Her case became very famous in Japan and around the world. At first, her parents didn't know where she went. When they found out she was taken to North Korea, they were very sad. Her parents have worked very hard for many years to bring her back. Many people in Japan and in other countries support them.

## What can we do?

1. Learn and understand. First, we need to learn about the abduction issue. We can study it in school, read books, or watch news programs. When we learn, we can understand how hard this problem is for the victims and their families.
2. Join and support. Next, we can join events or sign petitions. We can also give money to groups that help the families. These actions are small, but they are important. If many people speak up, the government and international groups may take stronger action.
3. Support the families. The families have waited for many years. They are still hoping their loved ones will come home. We can support them by watching TV shows about the abductions or sharing their stories.
4. Tell the next generation. It is important to tell younger people about the abduction issue. If we teach them, this problem will not be forgotten. Learning history helps us avoid the same mistakes in the future.

The abduction issue is not solved yet. People like Kaoru Matsuki and Megumi Yokota are still missing. Their families are still waiting. We must keep learning, supporting, and acting. Each of us can make a difference. Together, we can help bring the abducted people back home.

# 拉致問題を解決するために

熊本県立宇土中学校 3年 村上 華梗

北朝鮮による拉致問題は、1970年代から1980年代にかけて始まった問題です。その間、北朝鮮は多くの日本人を拉致しました。北朝鮮は彼らをスパイの訓練に利用しようとしていました。多くの人が連れ去られ、その中には今も行方不明の人がいます。これは深刻な問題であり、今日に至るまで解決されていません。

被害者の一人が松木薰さんです。彼は26歳で、熊本県出身でした。1980年に、北朝鮮に拉致されました。彼の家族は何が起こったのか分からず、何年も探し続けました。彼らは今でも、彼がいつか帰ってくることを望んでいます。なぜ彼が連れ去られたのか、正確には誰も分かりません。しかし、彼の物語は家族が感じている深い痛みを示しています。彼の家族と多くの人々は、真実を見つけようとし続けています。

もう一つの有名なケースは横田めぐみさんです。彼女は13歳で、新潟に住んでいました。彼女は1977年に拉致されました。彼女のケースは日本国内だけでなく世界中で非常に有名になりました。最初、両親は彼女がどこへ行ったのか分かりませんでした。北朝鮮に連れ去られたことを知ったとき、彼らは非常に悲しみました。両親は彼女を取り戻すために何年も懸命に活動してきました。日本や他の国々の多くの人々が彼らを支援しています。

私たちにできることは何でしょうか？

## 1.学び、理解すること。

まず、拉致問題について学ぶ必要があります。学校で学んだり、本を読んだり、ニュース番組を見たりできます。学ぶことで、この問題が被害者やその家族にとってどれほど困難なものか理解できます。

## 2.参加し、支援すること。

次に、イベントに参加したり、署名活動に協力したりできます。また、家族を支援する団体に寄付することもできます。これらの行動は小さなものです、重要です。多くの人が声を上げれば、政府や国際機関がより強力な行動を取るかもしれません。

## 3.家族を支援すること。

家族は何年も待ち続けています。彼らは今でも愛する人が帰ってくることを望んでいます。私たちは、拉致問題に関するテレビ番組を見たり、彼らの物語を共有したりすることで支援できます。

## 4.次の世代に伝えること。

拉致問題について若い世代に伝えることが重要です。教えることで、この問題は忘れられません。歴史を学ぶことは、将来同じ過ちを避ける助けになります。

拉致問題はまだ解決されていません。松木薰さんや横田めぐみさんのような人々は今も行方不明です。彼らの家族は今も待ち続けています。私たちは学び、支援し、行動し続けなければなりません。一人ひとりが違いを生み出せます。力を合わせれば、拉致された人々を故郷に戻す手助けができます。